
 

 

 

 

 

 

 موضوع عن يوم المرأة العالمي بالانجليزي مع الترجمة

On 8 March, all over the world celebrate women's international day anniversary. The 

United Nations has selected this day because it refers to the bread and roses 

campaign. when the working women in the USA refused the inhuman conditions for 

women there. so they started their demonstration against these conditions. and they 

explained some of their demands such as: granting women the right to vote in 

elections, reducing hours of work, and stopping child labor. all women belonging to 

all classes in the united states joined this campaign. So every year on 8 march since 

1908 till now, the international community celebrates these achievements of women 

on this day. 

 :التَّرْجَمَة  

هارص؛ ححخفل مل أًحاء العالن بالذمزٓ السٌْيت لليْم العالوي للوزأة، ّلقذ  8في يْم 

اخخارث الأهن الوخحذة ُذا اليْم لأًَ يشيز إلٔ حولت الخبش ّالْرّد. عٌذها رفضج 

العاهلاث في الْلاياث الوخحذة الظزّف اللاإًساًيت للوزأة ٌُاك. فبذؤّا هظاُزحِن ضذ 

عض هطالبِن هثل: هٌح الوزأة حق الخصْيج في الاًخخاباث، ُذٍ الظزّف. ّشزحْا ب

ّحقليص ساعاث العول، ّمذلل ّقف عوالت الأطفال. ّلقذ اًضوج جويع الٌساء هي 

جويع الطبقاث في الْلاياث الوخحذة إلٔ ُذٍ الحولت. لذلل؛ فإًَ في مل عام في 

جخوع الذّلي بِذٍ م ّحخٔ الآى، يحخفل الو8098اليْم الثاهي هي شِز هارص هٌذ عام 

 .الإًجاساث الخي حققخِا الوزأة في ُذا اليْم

  

 


